
Protokół Nr 8/2025 
z dnia 14 kwietnia 2025 roku 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Gminy Dąbrówka

Dnia 14 kwietnia 2025 roku w Urzędzie Gminy Dąbrówka odbyło się posiedzenie 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Dąbrówka.
Posiedzenie komisji trwało od godz. 1500 do godz. 1550 
W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu oraz

• Beata Brzezińska -  Sekretarz Gminy Dąbrówka,
• Anna Kłosowska - Obsługa prawna Urzędu Gminy Dąbrówka,
• Anna Kurek - Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka.

Przebieg posiedzenia komisji 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonała oraz powitała zebranych Pani Iwona Górczak.

Ad. 2 Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodnicząca posiedzenia komisji poinformowała, że zgodnie z listą obecności 
w obradach uczestniczy 4 na 5 Radnych, stwierdzając prawomocność obrad.

Ad. 3 Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie 
ewentualnych zmian.
Prowadząca obrady przedstawiła porządek obrad, który został przesłany radnym 
w następującej treści:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności posiedzenia.
3. Przedstawienie porządku posiedzenia i rozpatrzenie wniosków w sprawie 

ewentualnych zmian.
4. Rozpatrzenie Petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów „AEOUITAS” 

w sprawie ochrony konstytucyjnej zasady niezawisłości i niezależności 
sędziów polskich.

5. Zapoznanie się z treścią listu otwartego skierowanego do przedstawicieli 
samorządów.

6. Sprawy różne.
7. Zakończenie posiedzenia.



Ad. 4 Rozpatrzenie Petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów „AEOUITAS” 
w sprawie ochrony konstytucyjnej zasady niezawisłości i niezależności sędziów 
polskich.

Członkowie komisja zapoznali się z petycją złożoną do Urzędu Gminy Dąbrówka 
w dniu 25 kwietnia 2025 r. przez Ogólnopolskie Zrzeszenie Sędziów „AEOUITAS” 
w sprawie ochrony konstytucyjnej zasady niezawisłości i niezależności sędziów 
polskich.

Po przeanalizowaniu treści petycji Komisja ustaliła, że sprawa będąca jej przedmiotem 
wykracza poza zakres właściwości Rady Gminy Dąbrówka, a jej rozpatrzenie należy 
do kompetencji Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej.

W związku z powyższym Komisja jednogłośnie postanowiła rekomendować Radzie 
Gminy Dąbrówka przekazanie petycji według właściwości do Sejmu RP.

Głosowanie imiennie:

4 głosów „za”,
0 głosy „przeciw”

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 4 radnych

Ad. 5. Zapoznanie się z treścią listu otwartego skierowanego do przedstawicieli 
samorządów.

Członkowie komisji zapoznali się z listem otwartym złożonym do Urzędu Gminy 
Dąbrówka w dniu 3 kwietnia 2025 roku. Pismo to wyraża zaniepokojenie decyzjami 
dotyczącymi ograniczenia liczby placówek Poczty Polskiej. Treść listu stanowi reakcję 
na planowane zmiany, które mogą negatywnie wpłynąć na dostępność usług 
pocztowych, zwłaszcza na obszarach wiejskich.

Stanowisko Komisji:

Komisja postanowiła odłożyć podjęcie decyzji w sprawie listu do czasu 
przeprowadzenia szczegółowej analizy jego treści. Obecnie pismo pozostaje w 
toku dalszego rozpatrzenia.

Członkowie komisji postanowili, że decyzja w sprawie listu otwartego zostanie podjęta 
po przeprowadzeniu szczegółowej analizy jego treści. Na chwilę obecną, pismo 
zostało odłożone do dalszego rozpatrzenia.

Ad. 6 Sprawy różne.

W sprawach różnych nikt z członków komisji nie zabrał głosu.



Ad. 7 Zakończenie posiedzenia.

Następnie przewodnicząca komisji Iwona Górczak, mając na uwadze brak chętnych 
do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 
posiedzenia, zakończyła posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 
Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.
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